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PROCES-VERBAL

încheiat azi, 27 FEBRUARIE 2019, in şedinţa ORDINARA a Consiliului Local 
Fagaras, şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art.39, alin.(l) si (3), cu respectarea 
prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001 privind administraţia publica locala, 
republicata, modificata si completata.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 18:00.

Domnul preşedinte de sedinta-Negrila Ion: anunţa ca şedinţa este legal constituita, 
fiind prezenţi 17 consilieri si 2 absent: d-a Carlan Anca si dl.Pintea Cornel..

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe, dl.viceprimar- 
Valentin Ciont, d-na secretar interimar-Camelia Crisan si d-na Elena Tanase - Compartiment 
Evidenta Patrimoniu.

Domnul preşedinte:Prezintă procesul-verbal al şedinţei ORDINARE al Consiliului 
Local Fagaras din data de 30 IANUARIE 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Supune la vot si se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenţi).

Domnul presedinte.-Prezinta procesul-verbal al şedinţei DE INDATA al Consiliului 
Local Fagaras din data de 13 FEBRUARIE 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Supune la vot si se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenţi).

Domnul presedinte:Prezinta procesul-verbal al şedinţei DE INDATA al Consiliului 
Local Fagaras din data de 19 FEBRUARIE 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul presedinte:Supune la vot si se aproba in unanimitate (16 consilieri prezenţi).

Domnul preşedinte: Prezintă si supune spre aprobare ordinea de zi, după cum 
urmeaza:
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1. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor ce 
aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş, însuşit prin HCL.nr. 17/2000, cu 
completările ulterioare, atestat prin H.G.nr.972/2002.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

2. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul public al Municipiului 
Făgăraş a imobilului teren şi construcţii Liceul Tehnologic “Dr.Ioan Şenchea Făgăraş”, 
situat în Făgăraş, Str.Vlad Ţepeş, nr.llB, înscris în CF.nr.101877 Făgăraş, nr.top.101877, 
in suprafaţă de 27.361 mp, ca fiind de uz şi interes public local şi modificarea Inventarului 
Bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

3. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul public al Municipiului 
Făgăraş a imobilului teren şi construcţie Creşa Mămăruţa, situat în Făgăraş, Str.Cerbului, 
nr.5, înscris în CF.nr.103732 Făgăraş, nr.top.820, 821, in suprafaţă de 1.016 mp, ca fiind de 
uz şi interes public local şi modificarea Inventarului Bunurilor ce aparţin domeniului public al 
Municipiului Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică deschisă 
organizată în condiţiile legii, a unui spaţiu în suprafaţă de 8,50 mp din imobilul situat în 
Municipiul Făgăraş, str.Republicii, nr.6, aflat în proprietatea publică a Municipiului Făgăraş 
- pentru sediu administrativ.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

5. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Făgăraş, a imobilului teren în suprafaţă de 45 mp, situat în Făgăraş, str.Dr.Ioan Şenchea, 
nr.22, identic cu cel înscris în CF.nr. 105658 Făgăraş cu nr.top. 105658.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.
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6. Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei tehnice privind înscrierea 
actualizării unor informaţii tehnice asupra imobilului situat în Făgăraş, str.Doamna Stanca, 
nr.72, în sensul modificării suprafeţei.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

7. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de concesiune 
nr.3873/22.12.2006, în sensul schimbării titularilor contractului, ca urmare a încheierii 
contractului de vânzare -  cumpărare nr.213/03.02.2017.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

8. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la nivelul Serviciului Public Comunitar 
Local de Evidenţă a Persoanelor pentru anul 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Investiţii cu finanţare din contul 
IID al S.C.Apă Canal Sibiu S.A. Sibiu pentru anul 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

10. Proiect de hotărâre privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele 
Municipiului Făgăraş prin Primar, în calitate de pârât, în Dosar nr.4481/62/2018, aflat pe rolul 
Tribunalului Braşov.

Domnul prim arf’Retrag punctul 10 de pe ordinea de zi deoarece intre timp, s-a 
rezolvat acest caz.”

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare retragerea proiectului de hotărâre de pe 
ordinea de zi si se aproba in unanimitate -  16 voturi pentru.

11. Proiect de hotărâre privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele 
Municipiului Făgăraş şi ale Primarului Municipiului Făgăraş, în calitate de intimaţi, în Dosar 
nr.3491/226/2018, aflat pe rolul Judecătoriei Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei finale cu privire la stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe construite prin A.N.L.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare înscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru folosinţa 
locuinţelor construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru locuinţe ( A.N.L.), situate în 
Municipiul Făgăraş, str.Câmpului, bl.A, B, C, D, E, F, G, H, I, J.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

14. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorilor materiale în cuprinsul Anexei nr.l la 
HCL.nr.ll din 30.01.2019 în conformitate cu solicitarea de la Agenţia pentru Dezvoltare 
Regională Centru, în etapa de precontractare pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare reţea 
de străzi urbane în Municipiul Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea volumului, destinaţiei şi a modului de 
valorificare a masei lemnoase ce urmează a se recolta în anul 2019 din fondul forestier 
proprietate publică U.A.T. Făgăraş; aprobarea preţului de vânzare către populaţie a lemnului 
de foc destinat încălzirii locuinţei şi pentru lemn rotund şi despicat de lucru cu diametrul la 
capătul gros de maximum 24 cm, precum şi a Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2019.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 
preuniversitar din Municipiul Făgăraş pentru anul şcolar 2019-2020.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare înscrierea pe ordinea de zi si se aproba in
unanimitate -  16 voturi pentru.
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
desfăşurare a evaluării anuale a managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraş,
instituţie de cultură din subordinea Consiliului Local Făgăraş, precum şi a comisiilor de 
evaluare constituite în acest scop.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Serviciului social de zi -  Cantina de ajutor social din cadrul Direcţiei de 
Asistenţă Socială Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

19. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la HCL.nr.410/2018 privind 
statul de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraş, ca urmare a 
promovării într-un grad profesional superior a unor funcţionari publici, precum şi 
transformarea unor posturi de natură contractuală din muncitor necalificat în muncitor 
calificat.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

20. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Parcului Public de Agrement pentru 
câinii cu stăpân în Municipiul Făgăraş.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

21. Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă. 
(MARTIE 2019).

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate -  16 voturi pentru.

Domnul presedintef’Propun ca cele trei proiecte de hotatare de la punctul 
“Suplimentare” sa fie dezbătute fara desfasurarea comisiilor de specialitate ale consiliului 
local. Daca sunteti de acord cu aceasta propunere?”

5



Domnul preşedinte: La punctul “Suplimentare” avem următoarele proiecte de 
hotar are:

1. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor 
imobile terenuri, situate în Făgăraş - zona Combinat, în vederea finalizării proiectului 
"Legalizarea aşezărilor locuite de romii din Municipiul Făgăraş".

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate -  16 voturi pentru.

2. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
Municipiului Făgăraş a imobilelor cu destinaţie “cabinete medicale” din cadrul Spitalului 
Municipal “Dr.Aurel Tulbure” Făgăraş, situate în Făgăraş, str.Ghioceilor, nr.l, înscrise în 
CF.nr.105759 -  CI -  U8 Făgăraş, CF.nr.105759 -  CI -  U9, CF.nr.105759 -  CI -  U10 
Făgăraş, în vederea realizării schimbului imobiliar.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate -  16 voturi pentru.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării în 2 loturi a imobilului teren 
înscris în CF.nr. 1000062 situat în Făgăraş, str.Negoiu, nr.2.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 
suplimentar si se aproba in unanimitate -  16 voturi pentru.

Domnul preşedinte: Supune aceasta propunere si se aproba in unanimitate - 16
voturi pentru).

Se trece la discutarea ordinii de zi.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al 
Municipiului Făgăraş, însuşit prin HCL.nr. 17/2000, cu completările ulterioare, atestat prin 
H.G.nr.972/2002.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate- 16 voturi pentru ( 16 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea
nr.28/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind atestarea apartenenţei la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren şi
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construcţii Liceul Tehnologic “Dr.Ioan Şenchea Făgăraş”, situat în Făgăraş, Str.Vlad 
Ţepeş, nr.llB, înscris în CF.nr.101877 Făgăraş, nr.top.101877, in suprafaţă de 27.361 mp, 
ca fiind de uz şi interes public local şi modificarea Inventarului Bunurilor ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate- 16 voturi pentru (16 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.29/27.02.2019.

( Intre timp a sosit in sala si dl.Cirje Cătălin, fiind prezenţi 17 consilieri locali).

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind atestarea apartenenţei la domeniul public al Municipiului Făgăraş a imobilului teren şi 
construcţie Creşa Mămăruţa, situat în Făgăraş, Str.Cerbului, nr.5, înscris în CF.nr.103732 
Făgăraş, nr.top.820, 821, in suprafaţă de 1.016 mp, ca fiind de uz şi interes public local şi 
modificarea Inventarului Bunurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate - 17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.30/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică deschisă organizată în condiţiile legii, a unui 
spaţiu în suprafaţă de 8,50 mp din imobilul situat în Municipiul Făgăraş, str.Republicii, nr.6, 
aflat în proprietatea publică a Municipiului Făgăraş - pentru sediu administrativ.

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abţinere:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.31/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului Făgăraş, a imobilului teren în 
suprafaţă de 45 mp, situat în Făgăraş, str.Dr.Ioan Şenchea, nr.22, identic cu cel înscris în 
CF.nr.105658 Făgăraş cu nr.top. 105658.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abţinere:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.32/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind însuşirea documentaţiei tehnice privind înscrierea actualizării unor informaţii tehnice
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asupra imobilului situat în Făgăraş, str.Doamna Stanca, nr.72, în sensul modificării 
suprafeţei.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abţinere:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.33/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea Contractului de concesiune nr.3873/22.12.2006, în sensul schimbării 
titularilor contractului, ca urmare a încheierii contractului de vânzare -  cumpărare 
nr.213/03.02.2017.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abţinere:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.34/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind stabilirea taxelor la nivelul Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a 
Persoanelor pentru anul 2019.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate - 17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.35/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Planului de Investiţii cu finanţare din contul IID al S.C.Apă Canal Sibiu 
S.A. Sibiu pentru anul 2019.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abţinere:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.36/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind angajarea unui avocat care să reprezinte interesele Municipiului Făgăraş şi ale 
Primarului Municipiului Făgăraş, în calitate de intimaţi, în Dosar nr.3491/226/2018, aflat pe 
rolul Judecătoriei Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 
voturi pentru si 2 abtineri:dl.Cirje Cătălin si dl.Motoc Alexandru (17 consilieri prezenţi), 
adoptandu-se Hotararea nr.37/27.02.2019.
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Domnul preşedinte: Prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea listei finale cu privire la stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe construite prin A.N.L.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si o abtinere:dl.Popa Ovidiu (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.38/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului chiriilor pentru folosinţa locuinţelor construite din fondurile 
Agenţiei Naţionale pentru locuinţe ( A.N.L.), situate în Municipiul Făgăraş, str.Câmpului, 
bl.A, B, C, D, E, F, G, H, I, J.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate - 17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.39/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind îndreptarea erorilor materiale în cuprinsul Anexei nr.l la HCL.nr.l 1 din 30.01.2019 în 
conformitate cu solicitarea de la Agenţia pentru Dezvoltare Regională Centru, în etapa de 
precontractare pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare reţea de străzi urbane în 
Municipiul Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.40/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea volumului, destinaţiei şi a modului de valorificare a masei lemnoase ce 
urmează a se recolta în anul 2019 din fondul forestier proprietate publică U.A.T. Făgăraş; 
aprobarea preţului de vânzare către populaţie a lemnului de foc destinat încălzirii locuinţei şi 
pentru lemn rotund şi despicat de lucru cu diametrul la capătul gros de maximum 24 cm, 
precum şi a Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2019.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.41/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar din Municipiul 
Făgăraş pentru anul şcolar 2019-2020.”
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Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.42/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare a evaluării anuale a 
managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraş, instituţie de cultură din 
subordinea Consiliului Local Făgăraş, precum şi a comisiilor de evaluare constituite în acest 
scop.”

Domnul primar:”Domnul Alexandru, asa cum mi-ati spus la comisiile de specialitate 
ale consiliului local din aceasta luna, am transmis doamnei director Casa Municipala de 
Cultura Fagaras-Diana aGribincea Popa sa vina in aceasta seara la şedinţa ordinara sis a 
prezinte un raport, sa va explice despre ce este vorba, o informare.”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura
Fagaras:”Dupa cum se ştie, domnul consilier local Alexandru Florin a dacut parte din 
comisia mea de evaluare pentru planul de management Casa Municipala de Cultura Fagaras, 
pentru anii 2018-2022. Pe anul 2018 am Îndeplinit 85% din activitatile pe care am promis ca 
le voi realize: teatru pentru copii, teatru pentru adulţi, filme romaneşti, artişti de muzica 
clasica, am adus in premiera la Fagaras teatrul de balet, am desfasurat foarte multe activitati. 
Pep arte de venituri, am realizat veniturile propuse si chiar le-am deposit. Am atras si fonduri 
de la Consiliul Judeţean Braşov, deoarece i-am solicitat preşedintelui aceasta Consiliul 
Judeţean Braşov. Cred ca aceasta instituţie pe care o conduc, este vie si fagarasenii ştiu acest 
lucru si va aşteptam in continuare la evenimentele noastre.”

Domnul Alexandru:"Pentru anul 2019 ce va propuneţi sa mai desfasurati in acest 
sens?”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura Fagaras:”De 
asemenea, vor fi la fel de multe evenimente, chiar si mai multe fata de anul trecut.”

Domnul Alexandru:"Referitor la o manifestare care va spun sincer, nu-mi place si 
anume “Zilele Fagarasului”, nu la nivel local, ci la nivel naţional, anul trecut consideraţi ca a 
fost reuşita aceasta manifestare?”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura Fagaras:”A 
fost foarte reuşita. Numărul de beneficiari a fost cel mai mare din ultimii ani si pot sa va spun 
ca deja ne scriu romani din străinătate sin e intreaba când se va desfasura anul acesta aceasta 
manifestare pentru ca ei abia asteapta sa vina acasa sa se bucure de acele patru zile pe care noi 
si Primăria Fagaras le organizam in fiecare an privind aceasta manifestare,”

Domnul Alexandru .-"Spectacolele au fost de calitate?”
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Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura 
Fagaras :”Da, au fost de calitate atata timp cat in ultima seara din cele patru zile ale acestui 
eveniment au fost 10.000 de oameni prezenţi.”

Domnul Alexandru:”Nu neaparat numărul spectatorilor reflecta si calitatea 
spectacolelor.”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura Fagaras:”Ba 
da. Asa spune si legea culturii, numărul beneficiarilor este foarte important.”

Domnul Alexandru:”De exemplu, poate sa fie un teatru bun sis a fie prezenţi doar 
cativa spectatori sis a fie un spectacol de manele si sa fie sala plina.”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura Fagaras:”In
ultimii patru ani s-au obişnuit sa vina la evenimente de calitate oamenii, iar evenimentul 
“Zilele Făgăraşului” este pentru toti oamenii din Fagaras si chiar iubesc acest eveniment.”

Domnul Alexandru:”La “Zilele Făgăraşului” ce fonduri alocam, pentru cine?”

Doamna Diana Gribincea Popa (director Casa Municipala de Cultura
Fagaras:”Domnul primar va poate arata contractele pentru ca dânsul le semnează.”

Domnul Alexandru:”Da, dar domnul primar nun e arata contractele.”

Domnul primar:”Poftim?! M-ati intrebat daca am sau nu contractile? V-am si expus in 
proiecţia de buget, in calendarul evenimentelor.”

Domnul Alexandru:”Dar contractile,nu.”

Domnul primar:”Sunt făcute achiziţii. Trebuie sa facem diferenţa intre cei ce 
legiferează si cei ce executa, domnul Alexandru. Dup ace se legiferează ceva, noi executam. 
Daca dvs.veniţi cu insistente ca doriţi un anumit artist, cantaret, noi executam daca bineinteles 
noi consideram ca se poate prin anumite studii. Nu ştiu de ce va deranjează ca de evenimentul 
“Zilele Făgăraşului” se ocupa Casa Municipala de Cultura Fagaras, atata timp cat dvs.ati 
solicitat in fiecare comisie de specialitate a consiliului local si la fiecare şedinţa a consiliului 
local, evenimente pe care dvs.le promovaţi? înjur de 10.000 euro + TVA a fost valoarea anul 
trecut la evenimentul acesta. Ne incadram in acel buget aprobat de consiliul local.”

Domnul Alexandru:”Da, dar poate impartirea acelei sume se poate face mai bine. Asta 
spuneam.”

Domnul primar:”Trebuie sa fiţi in poziţia in care sa decideţi ca acea suma trebuie făcută 
mai bine.”

Domnul Alexandru:”Asa este.Totul trebuiesa fie transparent in acest sens.”

Domnul primar:”Exista comisii care se ocupa de aceasta achiziţie. De o perioada 
buna de timp, s-a făcut acel sistem electronic de licitaţii publice si au transparenta totala.”
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Domnul Alexandru:” Eu cred ca dvs.si noi avem acelaşi scop, sa fie mult mai bine, sa 
fie spectacole cat mai bune si de calitate pentru spectatorii din Fagaras.”Domnul Alexandru:”

Domnul presedinte:”La acest proiect de hotarare este necesar vot secret, cu 
menţiunea ca acum se fac propunerile, după care, la finalul ordinii de zi propriu-zise, se va 
vota.

Domnul preşedinte: Supune la vot aceasta propunere si se aproba in unanimitate -  
17 voturi pentru.

Se fac următoarele propuneri:

-Comisia de evaluare anuală a managementului Casei Municipale de Cultura
Făgăraş, în următoarea componenţă:

- D-na Suteu Marilena - reprezentant Consiliul Local Făgăraş

- DI.Mazilu Alexandru-Dorin - reprezentant Consiliul Local Făgăraş

-Comisia de soluţionare a contestaţiilor privind respectarea procedurii evaluării 
managementului Casei Municipale de Cultura Făgăraş:

- Dl.Lascu Iulian - reprezentant Consiliul Local Făgăraş

Se impart buletinele de vot pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului social de zi -  
Cantina de ajutor social din cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.43/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea Anexei nr.2 la HCL.nr.410/2018 privind statul de funcţii al aparatului de 
specialitate al Primarului Municipiului Făgăraş, ca urmare a promovării într-un grad 
profesional superior a unor funcţionari publici, precum şi transformarea unor posturi de natură 
contractuală din muncitor necalificat în muncitor calificat.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.44/27.02.2019.
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Domnul preşedinte: Prezintă punctul 20 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind înfiinţarea Parcului Public de Agrement pentru câinii cu stăpân în Municipiul 
Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abtinerhdl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.45/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 21 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţă. (MARTIE 2019).”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 
unanimitate - 17 voturi pentru (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.46/27.02.2019.

Domnul preşedinte:”Revenim la punctul 17 de pe ordinea de zi si dau cuvântul 
domnului Bogdan Ion ( preşedinte al comisiei de validare).”

Domnul Bogdan Ion ( preşedinte al comisiei de validare):”ln urma votului secret
avem:

-Comisia de evaluare anuală a managementului Casei Municipale de Cultura
Făgăraş, în următoarea componenţă:

- D-na Suteu Marilena - reprezentant Consiliul Local Făgăraş = 7 voturi pentru, 8 
impotriva si 2 voturi nule (17 consilieri prezenţi)

- Dl.Mazilu Alexandru-Dorin - reprezentant Consiliul Local Făgăraş = 8 voturi 
pentru, 7 impotriva si 2 voturi nule (17 consilieri prezenţi)

^Comisia de soluţionare a contestaţiilor privind respectarea procedurii evaluării 
managementului Casei Municipale de Cultura Făgăraş:

Dl.Lascu Iulian - reprezentant Consiliul Local Făgăraş = 14 voturi pentru, 1 
impotriva si voturi nule (17 consilieri prezenţi)

Domnul presedinte:”Asadar, forma finala este următoarea:

-Comisia de evaluare anuală a managementului Casei Municipale de Cultura
Făgăraş, în următoarea componenţă:

- Dl.Mazilu Alexandru-Dorin - reprezentant Consiliul Local Făgăraş = 8 voturi 
pentru, 7 impotriva si 2 voturi nule (17 consilieri prezenţi)

^Comisia de soluţionare a contestaţiilor privind respectarea procedurii evaluării 
managementului Casei Municipale de Cultura Făgăraş:
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- DI.Lascu Iulian - reprezentant Consiliul Local Făgăraş = 14 voturi pentru, 1 impotriva si 
voturi nule. (17 consilieri prezenţi). ”

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se 
aproba cu 16 voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se 
Hotararea nr.47/27.02.2019.

Domnul preşedinte:” Domnul Mazilu s-a inscris la cuvânt si ii dau cuvântul.”

Domnul Mazilu :”Dupa cum se ştie, de luna viitoare, odata cu venirea primăverii, ma 
gândesc sa-1 invitaţi pe domnul primar la cuvânt, domnule preşedinte, sa prezinte o agenda a 
lucrărilor, care urmeaza sa se execute din luna martie a.c.in acest oraş.”

Domnul primar:”Dupa data de 15 martie a.c., ne da voie I.S.C.-ulsa incepem lucrările 
acolo unde se lucrează cu beton sau asfalt.Va incepe canalizarea pe str.Salcâmului pana in 
zona franceza si canalizarea pe str.Hurezului. Pe data de 5 martie a.c.ma intalnesc cu toti 
utilizatorii, cu proiectantul si cu constructorul pentru a demara lucrările pe str.Doamna Stanca. 
Cei de la apa canal si-au exprimat si ei dorinţa ca ei sa folosească banii din acel fond pentru a 
veni si ei sa-si faca lucrările pentru magistrala lor de apa care este pentru utilitati private in 
momentul de fata. Datorita faptului ca noi am aprobat acel regulament prin care s-a stability 
cum vor face utilizatorii lucrările in Municipiul Fagaras si acolo unde străzile sunt 
rehabilitate, ei vor trebui sa reabiliteze in totalitate strada sis a preia toata garanţia lucrărilor. 
Si atunci, ei s-au hotarat sa faca lucrurile in avansul proiectului lor, ca ulterior sa-si 
recupereze banii. Am vorbit si cu cei de la gaz si ei isi muta instalaţia de gaz. Cei de la 
Electrica isi vor ingropa si ei toate firele pentru cei de la Teloekom, iar noi avem acel contract 
de concesiune pentru iluminat public si vom face acele lucrări. Bineinteloes, proiectul este 
prezentat ca si proiect, pe 4 benzi.”

Domnul Mazilu:”Nu am cerut astfel de detalii. Cetateii Fagarasului sunt curioşi sa 
afle când vor fi lucrări pe str. 13 Decembrie, str.Negoiu etc.”

Domnul primar:”Vor incepe reabilitarea celor 14 străzi din Fagaras. Pe str.l 
Dexcembrie 1918 de exemplu, va incepe reabilitarea străzii, deci pe 14 străzi din oraş. 
Reabilitarea generala a Scolii Generale nr.7 Fagaras va fi prin modernizare, mansardare cu 
laboratoarele necesare si dotări, plus o sala de sport. Daca vorbim de str. 13 Decembrie si zona 
Gării, Cartierul Florilor, Şoseaua Combinat, Cartierul Combinat, am finalizat modificarea 
proiectului. După cum stiti, acel proiect despre care spune si domnul Cirje sau spune in 
demisia dânsului despre care se va lua act in aceasta seara, acel proiect nu putea fi 
implementat. Am terminat licitaţia, intr-un final, nu am putut implementa datorita erorilor din 
acel proiect. Am tot discutat cu proiectantul pe care l-a contactat primăria, n-am reuşit sa-1 
conving sa modifice proiectul asa cum trebuie, am rupt contractul cu constructorul si am 
refăcut in totalitate proiectul.L-am depus la Ministerul Dezvoltării, sunt nişte minusuri in acel 
proiect. De exemplu, proiectul nu avea incluse si trotuarele in Cartierul Florilor, str. 13 
Decembrie, pe motiv ca in perioada respective nu se finanţau trotuare.Lipsea un tronson din 
str. 13 Decembrie, in suprfata de 196 m, pe Şoseaua Combinat ca si cantitati erau avize doar 
pentru o parte a Şoselei Combinat si astfel, nu am avut cum sa implementam acel proiect. Am 
refăcut proiectul in totalitate, in momentul de fata este la Ministerul Dezvoltării, cantitatiloe 
au crescut semnificativ in acele trotuare, s-a schimbat soluţia tehnica.Dupa ce primi răspuns 
de la finanţator, incheiem acel act adiţional, cotractul l-am prelungit pana in data de 31
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decembrie 2020. O sa-i dam drumul la licitaţie. Astăzi am semnat contractul de finanţare de 
reabilitare a celor patru blocuri: trei blocuri din str.Campului Nou si un bloc, nr.51 din 
str.Teiului. Au trecut cele trei proiecte de plan de mobilitate care insumeaza 30 mil.euro. 
Atunci când avemcontractele de finanţare semnate, noi putem incepe lucrările. Mâine avem 
pe zona industriala, vizita pe teren. Am finalizat si licitaţia la Cetatea Fagaras. S-au desemnat 
proiectantul si executantul, iar in următoarea perioada, proiectantul are doua luni de zile la 
dispoziţie ca sa finalizeze proiectul. Este vorba de 46 de proiecte.

As vrea sa punctez proiectul de la Cetatea Fagaras care a fost initiat de fosta 
administraţie. L-am preluat asa cum a fost, l-am depus, iar proiectul a fost respins. L-am luat, 
l-am refăcut impreuna cu consultanţii de la proiecte pentru ca un proiectant de la Alba Iulia n- 
a mai răspuns. A trebuit sa obţinem acea viza de la Ministerul Culturii, sa se prexinte acel 
proiect. Nu am avut cu cine vorbi. împreuna cu arhitectul sef-doamna Liliana Boer, doamna 
Elena Bajenaru-director la Muzeul Tarii Fagarasului “Vaier Literat’’Fagaras, am mers la 
comisie, s-a pus avizul pe proiectul refăcut, l-am depus, iar ulterior am semnat contractul. Am 
văzut in demisia domnului Cirje pe care a impartit-o fiecăruia din sala, ca ne-a lasat un proiect 
pe zona centrala. Nu am văzut niciun proiect. Restul, au fost proiecte iniţiate si făcute de noua 
echipa a Primăriei Fagaras. Daca ma intrebati punctual, o sa va răspund la fiecare proiect.”

Domnul Mazilu:”Domnul primar, vreau sa ştiu daca anul acesta finalizam lucrările pe 
str. 13 Decembrie, str.Negoiu, Cartierul Florilor si Cartierul Combinat? Reuşiţi şoselele, 
drumurile sa le reabilitaţi toate sau nu?”

Domnul primar:”Nu poţi sa incepi in totalitate lucrările. Acel proiect despre care v- 
am spus, iniţial, se intindea pe o perioada de 12 luni. Nu poţi da o lungime de 17 km cu 
adaosul pe care vi l-am spus mai devreme de 1,3 km lipsa, sa faci o lucrare in 12 luni sic and 
ştim bine ca noi doar 6 luni/an putem lucra in Fagaras in acest sens si atunci, execuţia este 
făcută pe o perioada de 24 de luni pentru ca mai avem si celelalte contracte si aici vorbim de 
iluminat public. Anul acesta nu cred ca vor fi finalizate lucrările, dar multe dintre aceste 
lucrări vor incepe.”

Domnul Mazilu:”A doua problema. După cum ştim, Muzeul Tarii Fagarasului “Vaier 
Literaf’Fagaras si Casa Municipala de Cultura Fagaras sunt subordinate Consiliului Local 
Fagaras. Mi se pare normal ca la sfârşitul fiecărui an, cele doua instituţii sa prezinte un bilanţ 
al activitatii complete desfăşurate cu materialele pe care ni le trimit, sa le vedem , sa le 
aprobam, sa vedem ce au făcut bines au ce n-au făcut bine, de asa maniera incat san e 
implicam si noi.Este o propunere si dvs.,domnul primar, daca puteti sa transmiteţi aceasta 
propunere celor doua instituţii.”

Domnul presedinte:”Mai avem la discuţii, demisia din Consiliul local, pusa acum la 
dispoziţia dvs, de domnul consilier local Cirje Cătălin pe care il rog sa si-o prezinte.”

Domnul Cirje:”Nu am ce sa prezint. Am decis ca demisia sa v-o prezint in prima 
şedinţa ordinara a consiliului local. In aceasta demisie pe care o aveţi cu totii la dispoziţie, 
puteti afla mai multe detalii.”

Domnul presedinte:”Va mulţumim si fiind vorba deocamdată doar de o demisie, s-a 
luat act de aceasta in unanimitate, urmând ca in şedinţa ordinate următoare, dup ace vom avea 
la dispoziţie si celelalte documente de la ALDE Braşov in acest sens, sa se ia act de incetarea 
de drept a mandatului de consilier local al domnului Cirje Cătălin, prin hotarare de consiliul 
local.”
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Domnul preşedinte: Prezintă punctul 1 de la „Suplimentare:” Proiect de hotărâre 
privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor imobile terenuri, situate în 
Făgăraş - zona Combinat, în vederea finalizării proiectului "Legalizarea aşezărilor locuite 
de romii din Municipiul Făgăraş".

Domnul primar:” Este un proiect foarte vechi si trebuia finalizat in momentul de fata. 
S-au făcut intabularile si acum urmam procedura.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.48/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 2 de la „Suplimentare:” Proiect de hotărâre 
privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Făgăraş a 
imobilelor cu destinaţie “cabinete medicale” din cadrul Spitalului Municipal “Dr.Aurel 
Tulbure” Făgăraş, situate în Făgăraş, str.Ghioceilor, nr.l, înscrise în CF.nr. 105759 -  CI -  
U8 Făgăraş, CF.nr.105759 -  CI -  U9, CF.nr.105759 -  CI -  U10 Făgăraş, în vederea 
realizării schimbului imobiliar.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abţineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.49/27.02.2019.

Domnul preşedinte: Prezintă punctul 3 de la „Suplimentare:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea dezmembrării în 2 loturi a imobilului teren înscris în CF.nr. 1000062 situat 
în Făgăraş, str.Negoiu, nr.2.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru si 1 abtineri:dl.Cirje Cătălin (17 consilieri prezenţi), adoptandu-se Hotararea 
nr.50/27.02.2019.

Domnul primar:”Vad aici un manifest de la grupul ALDE. Domnul Cirje, ati fost in 
administraţie. Cred ca trebuie lămurite aceste aspecte din conţinutul acestui manifest.”

Domnul Cirje:”Domnul primar, eu nu mai fac parte din acest grup ALDE, din 
Consiliul Local Fagaras. Aveţi aici un reprezentant in consiliul local -  domnul Popa Ovidiu si 
discutaţi cu el sau sa răspundă grupul ALDE.”

Domnul primar:”Vad ca aici in manifest se vorbeşte de ce sa avem doua benzi pe 
str.Doamna Stanca. Pentru ca acea banda trebuie sa continue pana la Spitalul Municipal „Dr 
Aurel Tulbure”Fagaras si trebuie sa continue acel transport. Intram in detalii tehnice care sunt 
foarte multe.”
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Domnul Cirje: Se ridica si paraseste sala.

Domnul primar:” Am văzut ca se scrie si ceva de S.C.Salco Serv S.A Fagaras. 
Bineinteles ca domnul Cirje s-a certat foarte tare cu patronul de la Royal Security si acum, 
orice se intampla, se lovesc oriunde. La Spitalul Municipal „Dr Aurel Tulbure”Fagaras, la 
pediatrie, daca ar fi ştiut domnul Cirje ca in legislaţie, in legea achiziţiilor, daca se scoate de 
doua ori la licitaţie o lucrare si nu vine nicio firma, atunci exista posibilitatea pentru a avea o 
negociere directa trimiţând solicitări la firme sa vina sa-si depună oferta.

Apoi spune in acest manifest de S.C.Ecoterm S.A Fagaras. Vorbim de eşecul 
administraţiei S.C. Ecoterm S.A. Fagaras din ultimii 2 ani? Stiti ce imi spuneau domnii Muler 
si Brescan la o discuţie? Sa nu se deschidă cutia Pandorei sa se descopere ce a făcut vechea 
administraţie. A cui este eşecul S.C.Ecoterm S.A Fagaras si cine ne-a adus in situaţia de 
astazi? Domnul Cirje susţinea sus si tare ca vin investitori si salveaza S.C. Ecoterm S.A. 
Fagaras. O sa extragem acele procese-verbale de şedinţa, o sa vedem de s-a intamplat, cine a 
incurajat acel parteneriat, acel plan de reorganizare.

Daca facem referire la acele proiecte europene si am si spus mai devreme: s-a inceput 
procedura de achiziţii. O firma care vrea sa lucreze cu acea cauza sustenabila, incepe sa faca 
documentaţia pentru a intocmi acele caiete de sarcini cu toate documentele respective.

Daca vorbim de Şcoala Generala nr.7 Fagaras, am inceput acest lucru de cateva luni de 
zile, avand proiectul trecut de toate fazele, inclusiv fiind pe teren, acum doar le trimitem acte 
administrative pentru a semna contractul. Noi am inceput licitaţia. Pentru celelalte străzi, am 
făcut la fel. Pentru planul de mobilitate - la fel., etc.

De ce acest manifest ALDE este nesemnat? Nu ştiu daca domnul consilier local Popa 
Ovidiu care face parte din grupul ALDE, ştie de acest manifest nesemnat. Vine domnul Cirje 
si il imparte in sala si presei.”

Domnul Popa Ovidiu: Spune ca nu are cunoştinţa de acest manifest.

Domnul primar:”Imi pare rau ca n-a mai ramas in sala domnul Cirje sa spună ce a 
scris in demisia dumnealui pentru ca, intr-un fel sau altul, din cauza administraţiei isi da 
demisia din Consiliul local. Va daţi seama ce putere are actuala administraţie, de a-1 declina 
pe domnul Cirje de a demisiona? Nu. Dumnealui isi da demisia pentru ca vede ca nu are nicio 
credibilitate in fata nimănui, pentru ca are probleme din toate punctele de vedere. Putea sa 
spună ca nu mai este compatibil, ca a lasat actuala administraţie cu o situaţie dezastruoasa si 
de aceea se retrage si demisionează. Mulţumesc ca m-ati ascultat, domnul Mazilu!”

Domnul preşedinte: Mulţumeşte pentru participare şi declară închise lucrările 
şedinţei.

Drept urmare, s-a incheiat prezentul proces-verbal in 3 exemplare.

PREŞEDINTE
NEGRILĂ

DE ŞEDINŢĂ, 
ION

SECRETAR,
LAURA ELENA GIUNCA
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